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Protokoll fört vid möte i Vårgårda med VOF:s tävlingskommitté 2024-10-21 

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Uno Magnusson, Michael Johansson, 

Hans Kööhler.   

 

Från Kartkommittén: Anders Swedin, Bo Herdersson 

 

Från VOF: Anna-Karin Ryberg 

 

§1 Mötets öppnande. 

 Kent öppnade mötet.  

§2 Förslag till dagordning. 

 Dagordningen godkändes.  

§3 Val av protokolljusterare. 

 Michael Johansson valdes till protokolljusterare. 

§4 Föregående protokoll. 

 OK. 

§5 Kartfrågor. 

Alla tävlingar 2024 har genomförts på godkända kartor. 

Diskussion ang utskrifter. Granskning fortsätter, kartkommitté + SOFT.  

§6 Tävlingsprogram 2024. 

Bra DM-tävlingar i höst 
Medel + stafett 24-25/8 (OK Kullingshof) 
Natt 13/9 (Tibro OK) 
Lång 15/9 (Tidaholms SOK Sisu/Mullsjö SOK)  

§7 Tävlingsprogram 2025. 

Uno presenterade. Totalt 42 tävlingar i Västergötland 2025. (Natt=5, Medel=17, Lång=7, 
Sprint=9, Stafett=4)  En nedåtgående trend. 
Uno deltar på SOFT-konferens i Sollentuna 16-17/11 

§8 Dusch.  
 
 Diskussion ang dusch på tävling.  
                            Uppföljning gjord på FAIK:s tävling 17 aug med 666 startande. Resultat : 65% duschade. 
 Tas upp på arrangemangsträffar 2025. (Bertil) 

§9 DM-tävlingar. 

Långtidsplan behöver uppdateras. Torbjörn börjar granska. 
Idé: Natt-DM på våren. Fler deltagare? Fler är förberedda. Diskussion fortsätter.  
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§10 PreO 

Svenska Cupen avslutad. Några misstag i arrangemangen. Slutsats: Protestbehandlingen 
behöver bli snabbare. 
PreO väst på Kristihimmelsfärdshelgen 2025. Arrangerande klubbar är Uddevalla OK, 
Vänersborgs SK och OK Skogsvargarna. 
Bra SM-tävlingar i Norge 2024. 

§11 MtbO 

Svenska Cupens 9 deltävlingar har avgjorts på fyra orter. (Värnamo, Surahammar, Ulricehamn 
och Katrineholm). 150-tal deltagare på alla , utom på SM i Ulricehamn som hade 250. 
 

§12 Mark och vilt 

Inget nytt.  
 

§13 Västgötamodellen 

 Uppdatering pågår. Bertil skickar till TK på remiss 

§14 Framtidsfrågor 

Liten diskussion 
Idé1: Visa uppskattning/ge beröm till klubbens funktionärer 
Idé2: Rekrytera även 40+ 
Idé3: Ledare ovärderliga. Rekrytera!   

§15 Skrivelser /Rapporter 

 Inget 

§16 Övriga frågor 

Inget   

§17 Nästa möte och avslutning 

Mötet avslutades 20.40.  
Nästa möte 2 december 17.30 i Vara 
 

 

 

 

Vid protokollet  Justerat 
Torbjörn Löfving Michael Johansson 


